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Geachte leden van de gemeenteraad, 

Op 14 decemberjl. zijn de belastingvoorstellen 2024 besproken in de raadscommissie bestuur. Tijdens deze 
behandeling heeft de PvdA-fractie een vraag gesteld over de marktgelden. Ik heb toegezegd deze vraag 
schriftelijk te beantwoorden. Hierbij treft u de beantwoording aan. 

De vraag van de PvdA-fractie luidde in hoeverre bij de voorgestelde tarieven voor de marktgelden 2024 
rekening is gehouden met het amendement dat vorig jaar is aangenomen door de gemeenteraad. 
De marktgelden zijn in 2023 gelijk gebleven aan de tarieven van 2022. Op die manier zouden de 
marktkooplui de prijzen van hun waren niet hoeven te verhogen vanwege een stijging van de marktgelden. 
Het niet verhogen van de marktgelden in 2023 heeft een structureel financieel effect voor de gemeente. Dat 
is verwerkt in onze begroting. 
Voor 2024 stellen we voor om de marktgelden wel te indexeren. Op dit moment zijn de marktgelden niet 
kostendekkend. Door de opbrengsten voor de gemeente (zijn de marktgelden) niet te indexeren, terwijl de 
kosten wel blijven stijgen, wordt het verschil tussen kosten en opbrengsten steeds groter. De 
kostendekkendheid wordt daarmee steeds kleiner. De gemeente moet dat verlies dan nemen. 
Dat is dan ook de reden dat we nu wel voorstellen om de marktgelden te indexeren. 

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 
Hoogachtend, 

E.G."n der Star-Deijkers 
Wethouder Financiën 


